
STYREMØTE- REFERAT 
 

Møte

dato 

14.03.23 

 

Tid Kl.19.30-20.30  

 

Møtested Personalrommet 

Til stede på møtet: Cecilia Johansen (sekretær), Atle Landsverk (SU-leder), Silje Ringsbu (ansatte), 

Anne-Lise Stangenes, Kristine Hansen (ansatte), elevrådsrepresentanter Lisa og Josefine 

Fravær: Ine Staveland (FAU- leder) og Isabel Aabel (politisk representant) 

Sak nr: Innhold Ansvarlig 

53/22-

23 

GODKJENNING AV INNKALLING OG REFERAT 

 

Forslag til vedtak:  

Innkalling og referat godkjent. 

 

Styreleder 

54/22-

23 

REFERATSAKER 

Fra elevrådet:  

Elevrådet har arrangert kanonballturnering i storefri. Denne 

turneringen vant 7. trinn.  

 

Vi holder nå på å planlegge talentkonkurranse «Lova-talenter». Finalen 

går siste fredag før påske. Vi har fått 10 påmeldte lag.  

I elevrådet har vi fått presentert elevundersøkelsen. Resultatet viser at 

elevene trives godt på Lovisenlund skole. De fleste elevene oppgir at 

de trives sammen med de voksne og med sine medelever.  De aller 

fleste melder at de har noen å være sammen med i friminuttene.  

Undersøkelsen viser også at motivasjon for læring er noe lav blant 

elevene. Resultatene fra det enkelte trinn vil elevrådsrepresentantene 

ta i egen klasse/trinn. Mulighet å drøfte tiltak ut ifra egne resultater.  

 

Fra FAU:  

FAU har tidligere vært i dialog med Rita Galteland for å se på 

uteområdet, og har fått innspill. FAU ønsker å få noe i gang med 

uteområdet.  

Det har vært drøftet om å få til noe inne. Biblioteket er nevnt. Noe FAU 

kan bidra med her. Utfordringen er at nåværende bibliotek er svært 

lite.  Representanter tar kontakt med skolen og får sett på 

mulighetene.  

FAU-midler: 50 kr brukes pr skoleår. 5 av 7 trinn har brukt midler 

allerede. Ingen tidsfrist for søknad. 

SOL: Ravnetjeneste på Lund. Ny periode starter 1.mai. I samarbeid med 
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de andre skolene på Lund handler det om å ha synlige og trygge voksne 

rundt om på Lund. Dette skal bidra til økt trygghet blant bydelens barn 

og unge. Det må lages planer. Ravnetjenesten starter 1. mai.  

Temakveld: En tenker å få til et felles foreldremøte i slutten av april. 

Forslag; forebyggende enhet? I dette møte er det forslag om å invitere 

inn kontaktperson Petter Tanggaard Lomeland til å fortelle noe om SOL 

og Ravnetjenesten.  

 

Forslag til vedtak: Referatsakene tatt til orientering 

 SKOLEMILJØUTVALGET 

 

Rektor 

55/22-

23 

ORIENTERINGSSAKER 

SFO: En har innført månedsplan over aktiviteter. Har vært et savn fra 

foreldrene. Når planen utarbeides, ser en også på skolens overordnet 

tema for perioden.  

De ansatte har vært på kurs på Geitmyra- matkultur senter for barn. 

Her har et sett på muligheter for matservering på SFO. I april vil det 

være kurs for ansatte på SFO og et utvalg av barn.  

Felles fag og timefordeling i barneskolen: 

Udir har utarbeidet fag- og timefordeling. Viser hvor mange 

undervisningstimer en skal ha i de ulike fagene. Viser antall 

undervisningstimer fordelt 1- 4. trinn. 5.- 7. trinn og ungdomstrinnet. 

 

I Kristiansand ønskelig at fag- og timefordeling skal være likt i 

kommunen. I dag er det ulikt blant annet på grunn av 

kommunesammenslåing. I Kristiansand – bydelene like. 

For Lovisenlund vil dette få noe betydning på dagsplan for skolen. 1- 3 

trinn har i dag 18,25 timer og skal ha 19.timer, 4 trinn skal ha 19.timer. 

5. til 7. trinn skal ha 21 timer.  Skolen ser på ulike muligheter. I 

hovedsak vil det handle om noen justeringer.  

 

1.trinn skoleåret 23/24 

58 elever. 

Skolen deltar på foreldremøter i de aller fleste barnehagene. Dette er 

godt i gang 

 

Gruppeinndeling.  

Vil være oppmerksom på kontaktlærergrupper/ grupper.  

Gode pedagogiske grupper (kjønn, behov, adresse, barnehage m.m) 

 

 

Rektor 

 



Forslag til vedtak: Sakene tatt til orientering 

56/22-

23 

ØKONOMISK MÅNEDSRAPPORT  

Det ble en kort gjennomgang av skolens økonomi og en info om 

underskuddet i Oppvekst og på Lovisenlund skole. Underskuddet er 

knyttet til lønnsutgifter. 

 

Budsjettår 2023 

Klar forventning av skoleeier å holde budsjett. Ingen reduksjon i 

budsjettet (heller noe mer). Mer bevisst på forvaltningen av ressurser.  

Forslag til vedtak: Tatt til orientering 

Rektor 

57/22-

23 

Elevundersøkelsen 

Gjennomgang av elevundersøkelsen. Resultatet viser: 

- Høy grad av trivsel 

- Elevene opplever høy grad av støtte både fra foreldre og lærere 

- Motivasjon for læringsarbeid er noe lav blant elevene 

- Arbeidsmiljø, herunder arbeidsro er et område skolen må arbeide  

  videre med. 

Resultatene er gått gjennom med de voksne og elevrådet. Elevrådet vil 

ta resultatene til trinnene. Skolen vil se på tiltak på de områdene vi 

skårer noe lavt.  

Rektor 

 

Neste møte i SU/ skolemiljøutvalg er 9. mai kl. 19.00 

 

Ref 

Cecilia Johansen 


